
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu č. 3 - Solinky 
 

Dátum konania: 7. novembra 2017 

Prítomní poslanci: Jozef Badžgoň, Peter Cibulka, Ľubomír Bechný, Miroslav Sokol 

Neospravedlnený : Martin Kapitulík 

Hosť: kpt. Zemánek  

Prítomných občanov Soliniek: 8 

- Miroslav Sokol privítal všetkých prítomných. Informoval o odpovediach mesta na dotazy v 

minulosti. 

- Dal slovo prítomnému kpt. Zemánkovi z Mestskej polície. Ten informoval, že pri letných 

kontrolách prevádzok nebol zistený závažnejší problém. MP riešila samovoľné (svojvoľné) 

umiestnenie kontejnerov na šatstvo. Ak občania uvidia rozhádzané šatstvo, treba volať č. 

159. 

- občianka sa sťažovala na lešenie pred Auparkom. Chce vedieť ako mesto vyriešilo tento 

problém. 

- občan upozornil, že bezdomovci sa zdržiavajú na Limbovej a Bajzovej, kde popíjajú alkohol. 

Kpt. Zemánek povedal, že je to zložitý problém, keď ich aj vyženú, tak sa o chvíľu vrátia, 

alebo presunú inde, kde rušia zase iných občanov. 

- Občan upozornil, aby sa mesto prioritne venovalo problémom s dopravou. 

-Pani dala dotaz prečo sa mestské nájomné byty odpredávajú a neostanú v majetku mesta 

trvale ako nájomné byty. 

- Pani prosí odrezať konár na strome na Limbovej 1. Poslanci jej povedali, že musí napísať na 

mesto žiadanku. 

- Občan sa pýtal prečo na Jaseňovej 2 sú nasadené len listnaté stromy, keď lístie nemá kto 

odhrabovať. 

Poslanci upozornili, že ďalšie stretnutie bude predvianočné aj z pohostením v jedálni školy 

dňa 5. decembra o 17.00. 

         

 

Zápis vypracoval: Ľubomír Bechný ................................. 

 

Zápis overil:          Miroslav Sokol     ................................. 


